
 

 

 

 

 

 

 

 

Vragen gesteld door NNV-leden vanwege ALV NNV op 3 juni 2020 

Incl. beantwoording door NNV-bestuur 

 

Er is 1 vraag binnengekomen bij het bestuur ter voorbereiding van de ALV op 3 juni:  

Vraag gesteld door Frans van den Beemt: 

Hoe staat het NNV tegenover een groeiende groep wetenschappers, zoals binnen Clintel en 

de Groene Rekenkamer, die met alternatieve zienswijze komen inzake de 

Energietransitie? Gaat de NNV hen via ons NTVN blad een podium bieden in de nabije 

toekomst? 

 

Antwoord door NNV-bestuur: 

We zien als NNV-bestuur uiteraard in dat een onderwerp als de energietransitie 

maatschappelijk beladen is. Veel ervan is nog in ontwikkeling en de komende jaren zal er 

nog flink onenigheid blijven bestaan over de beste uitvoering van de energietransitie. De 

energietransitie betreft (technische) oplossingen voor het klimaatprobleem, en er zijn 

verschillende mogelijkheden die afhankelijk van de situatie kunnen worden ingezet. Binnen 

de klimaatwetenschappen heerst grote consensus over het feit dat er een klimaatprobleem 

is. Het NNV-bestuur heeft hierover enkele jaren geleden een position paper uitgebracht 

(https://www.nnv.nl/Bestuursstandpunt-Energie-en-Klimaat/). Het bestuur ervaart niet dat er 

een groeiende groep wetenschappers is met een alternatieve zienswijze op de 

energietransitie.  

Als je kennis wilt toevoegen gaat dat via gepeer-reviewde publicaties. In het NTvN wordt 

alleen over onderzoek geschreven dat al eerder elders (gepeer-reviewd) is gepubliceerd. 

Ook als iemand bijvoorbeeld de laserfysica of snaartheorie omver zou willen werpen, dan 

zijn daar de NNV en het NTvN niet de aangewezen route voor.  

Overigens gaat het bestuur niet over de inhoud van ons tijdschrift, dat is volledig aan de 

redactie, binnen de afgesproken spelregels. We hopen dat uw vraag hiermee beantwoord is. 

https://www.nnv.nl/Bestuursstandpunt-Energie-en-Klimaat/

